
Styremøte 22.01.24 

Til stede: Gro, Klaus, Sølvi, Marlen, Tove, Marthe og Helene. 

 

Saksliste 

1. Årsmøte 

a. Årsmelding 

Helene har skrevet årsmelding for bruks, lydighet og andre aktiviteter i klubben. Sølvi har 

skrevet for agility, samt for dugnad og drift i Lia.  

 

b. Regnskap 

Sølvi gjennomgår regnskapet for 2023. Gjør endringer på enkelte poster før gjennomgang 

med revisor før årsmøtet.  

 

c. Budsjett 

Sølvi gjennomgår oppsatt budsjett for 2024. Styret justerer enkelte poster.  

 

d. Innmeldte saker til årsmøtet 

Logo: Helene har innhentet pristilbud fra ulike aktører, og styret legger saken frem for 

årsmøte med et budsjett på 5000 kr.  

 

e. Valgkomiteens innstilling 

Gro har foreløpig ikke mottatt valgkomiteens innstilling.  

 

2. Praktiske avklaringer ang. årsmøte 

Gro har foreløpig ikke fått booket møterom til årsmøtet, da møterommet som var tiltenkt på 

kommunehuset på Sør-Fron var opptatt uten at det var synlig i møtekalenderen. Styret sjekker 

ulike løsninger for lokale, og holder løpende dialog.  

 

3. Eventuelt 

Årsmøtet må ta stilling til om medlemskontingenten for kommende år skal økes. Styret 

foreslår en økning av medlemskontingenten til 225 kr.  

 

Sølvi legger ut påminnelse om at medlemmer må sende inn resultater til årets hund på 

Facebook.   



Neste styremøte mandag 05.02 kl 19:30.  

 

Referent: Helene Einlien 

 

 

 


